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001/18: Godkjenning av innkalling og saksliste 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Innkalling og saksliste vert godkjent 
 

25.01.2018 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 001/18  VEDTAK: 
Innkalling og saksliste er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

002/18: Godkjenning av møteprotokoll 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Møteprotokollen vert godkjent 

   

25.01.2018 Formannskapet 
Ingen merknader, samrøystes. 
 

FO - 002/18  VEDTAK: 
Møteprotokollen er godkjent 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

003/18: Serveringsløyve - Knarvik kafe og Thai takeaway 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Serveringløyve blir innvilga etter serveringslova § 3 slik: 

Løyvehavar: Knarvik kafe og Thai takeaway, Kvassnesvegen 2, 5914 Isdalstø org.nr 919905638 



Dagleg leiar : Yngve Walaker, Litlevika 29, 5914 Isdalstø, f. 25.03.64 
Serveringsstad: Knarvik kafe og Thai takeaway, Kvassnesvegen 2 
Serveringsstadens storleik: 125 kvm 
Tal sitteplassar: 30 
Opningstid:    kl 09.00 – 22.00 måndag – laurdag  
                         kl 13.00 – 20.00 søndag           

Godkjenning frå Mattilsynet må liggja føre. 
Løyvehavar plikta å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som 
er sett. 

………………………… 

 25.01.2018 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 003/18  VEDTAK 
Serveringløyve blir innvilga etter serveringslova § 3 slik: 

Løyvehavar: Knarvik kafe og Thai takeaway, Kvassnesvegen 2, 5914 Isdalstø org.nr 919905638 

Dagleg leiar : Yngve Walaker, Litlevika 29, 5914 Isdalstø, f. 25.03.64 

Serveringsstad: Knarvik kafe og Thai takeaway, Kvassnesvegen 2 

Serveringsstadens storleik: 125 kvm 

Tal sitteplassar: 30 

Opningstid:          kl 09.00 – 22.00 måndag – laurdag  

                             kl 13.00 – 20.00 søndag           

Godkjenning frå Mattilsynet må liggja føre. 

Løyvehavar plikta å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som er 

sett. 

………………………… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

004/18: Søknad om serveringsbevilling Coor Kantine Statoil Mongstad Base 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Serveringsløyve blir innvilga etter serveringslova § 3: 

· Løyvehavar:  Coor Service Management AS, Vollsveien 6, 1366 Lysaker – org.nr. 
983219721 

· Dagleg leiar:  Harald Gullaksen f. 31.12.58 
· Serveringsstad: Coor Kantine Statoil Mongstad Base,5954 Mongstad   
· Tal sitteplassar:  om lag 50 
· Opningstid:  kl. 11.00 – 12.30,  måndag - fredag 

Godkjenning frå Mattilsynet må liggje føre 
Løyvehavar plikter å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som 
er sett 

………………………… 



 25.01.2018 FORMANNSKAPET 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 004/18  VEDTAK: 
Serveringsløyve blir innvilga etter serveringslova § 3: 

· Løyvehavar:  Coor Service Management AS, Vollsveien 6, 1366 Lysaker – org.nr. 

983219721 

· Dagleg leiar:  Harald Gullaksen f. 31.12.58 

· Serveringsstad: Coor Kantine Statoil Mongstad Base,5954 Mongstad   

· Tal sitteplassar:  om lag 50 

· Opningstid:  kl. 11.00 – 12.30,  måndag - fredag 

Godkjenning frå Mattilsynet må liggje føre 

Løyvehavar plikter å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som er 

sett 

………………………… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

005/18: Søknad om serveringsløyve Coor Driftskantine Statoil Mongstad 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Serveringsløyve blir innvilga etter serveringslova § 3: 

· Løyvehavar:  Coor Service Management AS, Vollsveien 6, 1366 Lysaker – org.nr. 
983219721 

· Dagleg leiar:  Harald Gullaksen f. 31.12.58 
· Serveringsstad: Coor Driftskantine Statoil Mongstad,Statoils fabrikkområde, 5954 

Mongstad   
· Tal sitteplassar:  om lag 133 
· Opningstid: 24/7  Døgnåpent 

Godkjenning frå Mattilsynet må liggje føre 
Løyvehavar plikter å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som 
er sett 

25.01.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 005/18  VEDTAK: 
Serveringsløyve blir innvilga etter serveringslova § 3: 

· Løyvehavar:  Coor Service Management AS, Vollsveien 6, 1366 Lysaker – org.nr. 

983219721 

· Dagleg leiar:  Harald Gullaksen f. 31.12.58 

· Serveringsstad: Coor Driftskantine Statoil Mongstad,Statoils fabrikkområde, 5954 Mongstad   

· Tal sitteplassar:  om lag 133 

· Opningstid: 24/7  Døgnåpent 

Godkjenning frå Mattilsynet må liggje føre 

Løyvehavar plikter å melde frå til kommunen, dersom det skjer endringar i forhold til dei vilkår som er 

sett 



………………………… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

006/18: Søknad om salsløyve for alkohol - Rema 1000 Lindås 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
· I medhald av alkohollova §§ 1-4b, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 3-1, 2.ledd, og 3-7 blir Evy Borge as, 

organisasjonsnummer 919153334, gitt salsløyve for alkohol med følgjande spesifikasjon:  
· Sal ved utsalsstaden:  Rema 1000 Lindås, Lindås senter,5955 Lindås 
· Salsløyve for alkoholhaldig drikk med høgst 4.7 volumprosent alkohol 
· Tidsrom:  25.01.18 – 30.09.2020 
· Styrar:  Evy Borge, f 05.10.66 
· Avløysar: Cecilie Michelsen, f. 07.08.78  
· Som salsareal blir butikklokale godkjent. 
· Verksemda må ha godkjenning frå Mattilsynet 
· Salstida følgjer forskrift om salstider for alkohol, jfr. del II i kommunens alkoholpolitiske 

plan. 
· Brannsikkerheitsmessige forhold må vere forsvarlege og i samsvar med brannforskriftene. 

 
Løyvehavar har sjølv ansvar for til ei kvar tid å leggje fram opplysningar  for kommunen som kan ha 
konsekvens for dei vilkår løyvet er gitt på. 
 
Klage 
Kommunens einskildvedtak etter alkohollova kap. 3 kan påklagast til Fylkesmannen i Hordaland, jfr. 
alkohollova § 1-16.  Klagefristen er 3 veker, jfr. forvaltningslova § 29. 

Høve for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål.  Søksmålet må vere reist innan 
seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerda er kome fram for klagar, jfr. Lov om 
rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

25.01.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 006/18  VEDTAK: 
· I medhald av alkohollova §§ 1-4b, 1-7a, 1-7b, 1-7c, 3-1, 2.ledd, og 3-7 blir Evy Borge as, 

organisasjonsnummer 919153334, gitt salsløyve for alkohol med følgjande spesifikasjon:  

· Sal ved utsalsstaden:  Rema 1000 Lindås, Lindås senter,5955 Lindås 

· Salsløyve for alkoholhaldig drikk med høgst 4.7 volumprosent alkohol 

· Tidsrom:  25.01.18 – 30.09.2020 

· Styrar:  Evy Borge, f 05.10.66 

· Avløysar: Cecilie Michelsen, f. 07.08.78  

· Som salsareal blir butikklokale godkjent. 

· Verksemda må ha godkjenning frå Mattilsynet 

· Salstida følgjer forskrift om salstider for alkohol, jfr. del II i kommunens alkoholpolitiske 

plan. 

· Brannsikkerheitsmessige forhold må vere forsvarlege og i samsvar med brannforskriftene. 

 

Løyvehavar har sjølv ansvar for til ei kvar tid å leggje fram opplysningar  for kommunen som kan ha 

konsekvens for dei vilkår løyvet er gitt på. 

 



Klage 

Kommunens einskildvedtak etter alkohollova kap. 3 kan påklagast til Fylkesmannen i Hordaland, jfr. 

alkohollova § 1-16.  Klagefristen er 3 veker, jfr. forvaltningslova § 29. 

Høve for klage må nyttast før det i tilfelle kan bli reist sivilt søksmål.  Søksmålet må vere reist innan 

seks månader frå det tidspunkt underretning om klageavgjerda er kome fram for klagar, jfr. Lov om 

rettergangsmåten for tvistemål av 13. august 1915 nr. 6 §§ 435 og 437. 

………………………… 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

007/18: Tilsyn med sal av tobakksvarer frå 01.01.18 - tilsynsavgift 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunen krev ei årleg tilsynsavgift på kr. 3.000,- for salsstader for tobakksvarer og 
tobakkssurrogater til forbrukar. 
 
Kommunen krev ei årleg tilsynsavgift på kr. 600,- for midlertidige salsstader for tobakksvarer. 

   

25.01.2018 Formannskapet 
Framlegg frå B.Vatnøy-Frp: 
Som rådmannen sitt framlegg, men endre satser til kr. 1 500,- for heilårs og kr. 300,- for midlertidig. 
 
Framlegget fekk 3 røyster (B.Vatnøy-Frp, N.Øvreås-Frp og K.Vågstøl-H) 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster. 
 

FO - 007/18 INNSTILLING: 
Kommunen krev ei årleg tilsynsavgift på kr. 3.000,- for salsstader for tobakksvarer og 

tobakkssurrogater til forbrukar. 

 

Kommunen krev ei årleg tilsynsavgift på kr. 600,- for midlertidige salsstader for tobakksvarer. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

008/18: Skisseprosjekt ny Alversund skule og fleirbrukshall 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
1. Formannskapet godkjenner skisseprosjektet slik det ligg føre. 

22.01.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Therese Urdahl Braseth-einingsleiar Eigedom 
Ingen merknader. 
 

RMNF - 005/18  UTTALE: 
Ingen merknader. 

 

23.01.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Therese Urdahl Braseth-einingsleiar Eigedom 
Vedlegget som ligg ved saka er feil, og rett vedlegg vart ettersendt utvalet. 
 



Tilleggsframlegg frå Laila Bjørge-Sp: 
Det må snarast greiast ut ei sak om etterbruk av eksisterande skule- og uteområde ved Alversund 
skule. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Tilleggsframlegg frå Leidulv Brunborg-Ap: 
Ein skal vurdera å planera arealet for 11-bana i byggjeperioden. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 
Rådmannen sitt framlegg med tillegg vart samrøystes vedteke.  
 

LE - 005/18  UTTALE: 
1. Formannskapet godkjenner skisseprosjektet slik det ligg føre, med tillegg: 

· Det må snarast greiast ut ei sak om etterbruk av eksisterande skule- og uteområde 

ved Alversund skule. 

· Ein skal vurdera å planera arealet for 11-bana i byggjeperioden. 

25.01.2018 Formannskapet 
Eigedomssjef Therese Urdal Braseth orienterte. 
Fellesframlegg: 
Rådmannen sitt framlegg med tillegg: 
Prosjektgruppa skal i samspelfasen finna best egna areal for 11-bane og svømmehall, samt 
synleggjera kostnadar og konsekvensar ved å plassere denne i byggjeperioden eller vente. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 008/18  INNSTILLING: 
Formannskapet godkjenner skisseprosjektet slik det ligg føre. 

Prosjektgruppa skal i samspelfasen finna best egna areal for 11-bane og svømmehall, samt synleggjera 

kostnadar og konsekvensar ved å plassere denne i byggjeperioden eller vente. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

009/18: Byggeprogram omsorgsbustad pluss - bufellesskap 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Rådmannen tilrår at byggeprogram for nytt bufellesskap for menneske med utviklingshemming vert 
vedteke. 

………………………… 

 22.01.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/Line M. Valle-prosjektleiar Drift eigedom 
Ingen merknader. 
 

RMNF - 003/18  UTTALE: 
     Ingen merknader. 

 



23.01.2018 Levekårsutvalet 
Merknad:  Det er Levekårsutvalet som tilrår byggeprogrammet - ikkje rådmannen. 
Rådmannen sitt framlegg med merknad vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 004/18  UTTALE: 
Levekårsutvalet tilrår at byggeprogram for nytt bufellesskap for menneske med utviklingshemming 

vert vedteke. 

25.01.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 009/18  INNSTILLING: 
Formannskapet tilrår at byggeprogram for nytt bufellesskap for menneske med utviklingshemming 

vert vedteke. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

010/18: Disponering av tomt gbnr 137/344 Alver - uteareal til Nordhordland kristne 

grunnskule 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Formannskapet ynskjer ikkje å selje, låne eller leige ut tomt gnr 137 bnr 344.  

25.01.2018 Formannskapet 
Framlegg frå A.Hetlebakke-Krf: 
Formannskapet bed om at eigedommen, gbnr 137/344, snarast vert taksert. Deretter vert det lagt 
fram ei sak der ein tek stilling til sal, pris og ev.klausular knytt til overtaking. 
 
Framlegget vart vedteke med 9 røyster. 
 
Rådmannen sitt framlegg fekk 2 røyster og fall (N.Bognøy-Ap og D.Hugaas-Ap) 
 

FO - 010/18  INNSTILLING: 
Formannskapet bed om at eigedommen, gbnr 137/344, snarast vert taksert. Deretter vert det lagt fram 

ei sak der ein tek stilling til sal, pris og ev.klausular knytt til overtaking. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

011/18: Ny aksjekapital Sambandet Vest AS 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Lindås kommune betalar inn kr 53.074 i ny aksjekapital i Sambandet Vest (jfr. vedlagt 
protokoll) 

· Midlane til aksjekapital vert henta frå disposisjonsfondet. 
   

25.01.2018 Formannskapet 
Framlegg frå S.Toft-V: 
Lindås kommune melder seg ut av Sambandet Vest AS, snarast. 
 
Framlegget fekk 1 røyst og fall (S.Toft-V) 
 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 10 røyster. 
 



FO - 011/18  INNSTILLING: 
· Lindås kommune betalar inn kr 53.074 i ny aksjekapital i Sambandet Vest (jfr. vedlagt 

protokoll) 

· Midlane til aksjekapital vert henta frå disposisjonsfondet. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

012/18: Vidare arbeid med Nordhordland biosfæreområde 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Lindås kommune støttar Region Nordhordland sitt kandidatur til å bli eit UNESCO 
Biosfæreområde.  

· Kommunen forpliktar seg, i samarbeid med dei andre kommunane i regionen, å 
finansiere sin rettmessige del for første fasen av biosfæreområdet si verksemd - 
innanfor den ramma som er sett i prosjektbudsjettet for perioden 2019 – 2021. 

· Finansiering blir avklart i samband med økonomiplanprosessen for 2019. 
 

25.01.2018 Formannskapet 
Rådmannen sitt framlegg vart vedteke med 8 røyster, mot 2 røyster (N.Øvreås-Frp og  B.Vatnøy-Frp). 
 

FO - 012/18  INNSTILLING: 

· Lindås kommune støttar Region Nordhordland sitt kandidatur til å bli eit UNESCO 

Biosfæreområde.  

· Kommunen forpliktar seg, i samarbeid med dei andre kommunane i regionen, å 

finansiere sin rettmessige del for første fasen av biosfæreområdet si verksemd - 

innanfor den ramma som er sett i prosjektbudsjettet for perioden 2019 – 2021. 

· Finansiering blir avklart i samband med økonomiplanprosessen for 2019. 
 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

013/18: Rullering av kommunal planstrategi 2016 - 2019 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016 – 2019 slik det går fram i saka. 

   

22.01.2018 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 
Orientering til saka v/ass.rådmann Hogne Haugsdal 
Ettersendt sak vart handsama i møte. 
 
Rådmannen sitt framlegg vart teke til orientering. 
 

RMNF - 006/18  UTTALE: 
Ingen merknader. 

23.01.2018 Levekårsutvalet 
Orientering til saka v/Hogne Haugsdal-assisterande rådmann 
Tilleggsframlegg frå Olav Magnus Steinsland-H: 
Områdeplan Lindås, tillegg under kommentarer. 
"Ny områdeplan blir prioritert i Alver kommune" 
 



Rådmannen sitt framlegg med tillegg vart samrøystes vedteke. 
 

LE - 007/18  UTTALE: 
     Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016 – 2019 slik det går fram i saka med tillegg:    

 

· "Ny områdeplan blir prioritert i Alver kommune" 

 

24.01.2018 Plan- og miljøutvalet 
Fellesframlegg v/Thomas Larsen-H: 
Legg til tekst om kommentar for områdeplan Lindås: 
"Kommunestyret ber om at områdeplan Lindås skal prioriterast i Alver Kommune" 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

PM - 019/18  UTTALE: 
     Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016 – 2019 slik det går fram i saka med tillegg: 

 

· "Kommunestyret ber om at områdeplan Lindås skal prioriterast i Alver Kommune" 

 

 

25.01.2018 Formannskapet 
Fellesframlegg v/S.Toft-V: 
Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016-2019 slik det går fram i saka med følgjande 
endring: 
med oppstart og vedtak av planprogram 1.halvår 2019. 
 
Framlegget vart samrøystes vedteke. 
 

FO - 013/18  INNSTILLING: 
Kommunestyret rullerer kommunal planstrategi 2016-2019 slik det går fram i saka med følgjande 

endring: 

med oppstart og vedtak av planprogram 1.halvår 2019. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

014/18: Høyring - Gjennomføring av kommunestyre- og fylkestingsvalget i 2019 og 

stortingsvalget i 2021 

Rådmannen legg fram saka utan framlegg til vedtak 
………………………… 

25.01.2018 Formannskapet 
Formannskapet har ingen merknader, saka vert teke til orientering. 
 

FO - 014/18  VEDTAK: 
Formannskapet har ingen merknader, saka er teke til orientering. 

 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

015/18: Melding/orientering til formannskapet 25.01.2018 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak 
Meldinga vert teke til orientering. 



 25.01.2018 FORMANNSKAPET 

 Spleiselag meningokokk vaksine ved ordførar

 Tilsynsrapport for Knarvik ungdomsskule ved ass.rådmann Hogne Haugsdal

 Status økonomi ved rådmann Ørjan Raknes Forthun

 Status investering ved eigedomssjef Therese Urdal Braseth

 Bygg og anlegg ved eigedomssjef Therese Urdal Braseth

 VA og veg ved ass.rådmann Hogne Haugsdal

 Lindås 2019 ved rådmann Ørjan Raknes Forthun

 Prosess Alver kommune ved rådmann Ørjan Raknes Forthun

 Snublesteiner til minne om Bernhard Muller ved ordførar
Formannskapet gjev ordførar fullmakt til å løyva midlar til prosjekt "snublestein", ein
minnestein til minne om jødedeportasjonen under krigen. Midla vert å ta frå
disposisjonsfondet.

 Framlegget vart samrøystes vedteke.

 Søknad om støtte til installasjon av fibernett i Myking Alderbustader ved ordførar
Framlegg om at saka vert sett opp som eiga sak i seinare møte.
Framlegget fekk 2 røyster og fall begge FRP.

FO - 015/18  VEDTAK: 
Meldinga er teke til orientering. 

Formannskapet gjev ordførar fullmakt til å løyva midlar til prosjekt "snublestein", ein minnestein til 

minne om jødedeportasjonen under krigen. Midla vert å ta frå disposisjonsfondet. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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